

Referat af Bestyrelsesmøde

Dato: Torsdag d. 24/05 2018
Tid: 17.00 – 19:00
Sted: Frederiksborgvej
Forplejning: -
Deltog: Truels Østergaard, Morten, ~~Kenneth~~, Jan og Christina

1. Valg af mødeleder/referent:

Christina

2. Godkendelse af referater fra sidste møde

Ingen kommentar

3. Affalds sortering området status (Truels)

Truels viste tegninger/udkastet af affalds sorterings område 1 & 2

(vi skal lige tjekke op på om de 13,6 meter reelt optager 5 P-pladser og ikke 3 pladser som antaget)

4. Status på afdelings tjek og nyt budget (Truels)

Formanden vil modtage et budget udkast og vedligeholdelses planen. Derefter vil Truels indkalder til budget møde.

Info fra Truels: Nye tiltag på Konto 116. Gårdmændene har nu mulighed for at trække timer fra konto 116 hvis de laver håndværker arbejde.

5. Askebægere (Jan P)

Man ønskede askebægere ved bordene ude ved legepladsen. Løsning: indkøb af urtepotter med underskåle.

6. Status på sandlegetøjskasse (Jan P)

Samlet og sættes op i uge 22

7. Ønsker fra beboerne: (Truels & Christina)

Der har været ønsker fra beboerne om Rødtjørnetræ ud fra nr. 19 som bestyrelsen har godkendt. Træerne købes til efteråret og plantes. Det blev også godkendt at købe plæneklipper og hækkesaks til fælles skuret.

8. Oprydning bag 1801 skuret (Christina)

Bestyrelsen ønskede oprydning bag skuret, men gårdmændene bruger alt, hvad der ligger i det område. Så Truels ønskede at lade det være som det er nu.

9. Eventuelt

Der er taget penge for dirigent opgave på 2500kr som vi ikke har bedt om, Truels sagde vi skulle kontakte administrationen.

Der har været en del henvendelser fra beboerne om larm fra legepladsen, en sms rundt kunne være et godt bud.

Der er kommet ny mand fra kommunen, som skal arbejde som gårdmand i 13 uger

Pause og Truels forlader mødet

10. Organisationsbestyrelsens brev

Der blev skrevet et brev tilbage til organisationen med ønsket om, at sætte dialog møde op med dem. Da vi ønsker at skabe samarbejde, fremfor dette skrivi.

11. Ekstraordinært afdelingsmøde (indkøb etc.)

Mødet udsættes til efter dialog møde med organisationsbestyrelsen

12. Nyhedsbrev

Intet på dette punkt

13. Nye arrangementer

Jan vil se om han kan stable noget på benede i nærmeste fremtid.